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Abstract (en)
1. A bituminous sealing sheet for making waterproof revetments with an upper asphaltic layer capable of being used under hot asphalt without the
occurrence of any migration of its constituents within this latter and comprising a bituminous composition, characterised in that it meets at least two
of the following criteria : a) the bituminous composition has a drop point higher than 120 degrees C ; b) the bituminous composition has a density
higher than 1.35 ; c¢) provision is made for a screen slightly permeable to the bitumen on the face of the sheet intended to be oriented towards the
upper layer of the revetment.

Abstract (fr)
Cette feuille bitumineuse d'étanchéité, utilisable notamment pour la réalisation de revétements étanches a couche supérieure asphaltique, répond a
au moins deux des critéres suivants : a - la feuille comprend une composition bitumineuse ayant un point de goutte supérieur a 120°C environ ; b -
la composition bitumineuse de cette feuille a une densité supérieure a 1,35 environ ; ¢ - un écran faiblement perméable au bitume est prévu sur la
face de la feuille destinée a étre orientée vers la couche supérieure du revétement.
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